
Z á p i s n i c a
zo štvrtého zasadnutia Mestského zastupiteľstva Brezová pod Bradlom 

konaného  28. 6. 2017

Prítomní: Mgr. Eva Ušiaková          -  primátorka mesta  
Ing. Viera Nemcová        -  prednostka MsÚ   

          PaedDr. Rastislav Púdelka - hlavný kontrolór  

Prítomní poslanci: (11) 
Miroslava Bartošová,  Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš,  Ján Jančí,
Mgr. Dušan Marko, Anna Kalayová, Branislav Kovačech, Dušan Ondreička, Mgr. Eliška
Reptová, MUDr. Pavol Tallo

Hostia -  podľa prezenčnej listiny

R O K O V A N I E
     Primátorka mesta Mgr. Eva Ušiaková všetkých privítala, oznámila čas 15.01 hod. za
začatie rokovania MsZ. Konštatovala,  že zasadnutie je uznášania schopné, bola prítomná
nadpolovičná väčšina poslancov, na úvod bolo prítomných 8 z 11 poslancov MsZ, 3 poslanci
prišli v priebehu rokovania. Oboznámila s programom rokovania, ktorý poslanci jednohlasne
schválili.

Program:
1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ  
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017
6. Správa o činnosti MsR 
7. Výsledky hospodárenia za rok  2016 v obchodnej spoločnosti Mestské lesy, s. r. o.

Brezová pod Bradlom
8. Prenájom nehnuteľností
9. Plnenie rozpočtu k 31.3.2017
10. Návrh na finančnú podporu NsP Myjava
11. II. zmena rozpočtu 2017
12. Informácia o stave vymáhania pohľadávok
13. Návrh VZN č. 5/2017 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb

na území mesta Brezová pod Bradlom
14. Návrh VZN č. 6/2017, ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie „Ostriež“ na

území mesta Brezová pod Bradlom
15. Návrh harmonogramu zasadnutí a činnosti MsZ na II. polrok 2017
16. Rôzne
17. Interpelácie poslancov
18. Záver 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 64/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                   proti: 0         zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Do návrhovej komisie boli zvolení Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Ivan Bzdúšek,  primátorka
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mesta  určila  zapisovateľku  Teréziu  Malkovú,  za  overovateľov  zápisnice  navrhla  p.
Miroslavu Bartošovú, p. Jána Jančieho.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 65/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                     proti: 0         zdržal sa: 0          

3. Pripomienky a námety obyvateľov
Neboli žiadne.

4. Správa o plnení uznesení MsZ  
Materiál bol predložený písomne. Hlavný kontrolór konštatoval, že uznesenia z ostatného
zasadnutia MsZ boli splnené. K predloženej správe neboli pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 66/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 8                     proti: 0         zdržal sa: 0          

V rámci  schváleného  plánu  kontrolnej  činnosti   hlavného  kontrolóra  na  I.  polrok  2017,
hlavný kontrolór predložil správy: 
1.  Správu  z  vykonanej  kontroly  dodržiavania  ustanovení  zák.  č.  583/2004  Z.z.  o
rozpočtových  pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov –
stav  a  vývoj  dlhu  Mesta  Brezová  pod  Bradlom,  s  ktorými  bližšie  oboznámil  hlavný
kontrolór.
2.  Správu z vykonanej  kontroly dodržiavania VZN č.1/2015 o poskytovaní  jednorazovej
dávky v hmotnej núdzi občanom mesta Brezová pod Bradlom,
3. Správu z vykonanej kontroly dodržiavania VZN č. 5/2010 o prepravnej službe a dodatku
č. 1 k VZN zo dňa 12.12.2013 schváleného uznes. č. 121/2013.
Uviedol, že so správami bola oboznámená primátorka mesta. 
     Na základe zistených nedostatkov, navrhnutých odporúčaní a opatrení, hlavný kontrolór
stanovil lehotu na  predloženie písomného zoznamu splnených opatrení prijatých na nápravu
zistených nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku.  Ku správe o prepravnej službe
bola rozsiahlejšia rozprava. V závere rozpravy bolo hlavným kontrolórom navrhnuté zrušiť
VZN,  pripraviť nové VZN o prepravnej službe v súlade s legislatívou.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 67/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                     proti: 0         zdržal sa: 0      

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017
Materiál bol predložený písomne. K návrhu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra neboli
pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 68/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                     proti: 0         zdržal sa: 0      

6. Správa o činnosti MsR
Materiál bol predložený písomne. Mgr. Dušan Marko, zástupca primátorky mesta oboznámil
so stanoviskom mestskej rady, ktorá  zasadala 21.6.2017 a zaoberala sa prípravou materiálov
na rokovanie MsZ 28.6.2017. Uviedol,  že  bola predložená žiadosť  o poskytnutie  NFP v
rámci operačného programu Integrovaný regionálny operačný program, prioritná os č. 2 –
Ľahší prístup k efektívnym a kvalitnejším verejným službám, Investičná priorita č.  2.2 -
Investovanie  do  vzdelania,  školení  a  odbornej  prípravy,  zručnosti  a  celoživotného
vzdelávania prostredníctvom vývoja vzdelávacej a výcvikovej infraštruktúry, špecifický cieľ
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č. 2.2.2 – Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov základných škôl, kód výzvy: IROP-PO2-
SC222-2016-13, na realizáciu projektu  Modernizácia učební v ZŠ Brezová pod Bradlom.
Po oboznámení sa s projektom,  MsR uznesením č. 3/2017 súhlasila s podaním projektu a
uchádzanie  sa  o  NFP.  K bodu  č.  8  Prenájom  nehnuteľností  Poľovníckemu  združeniu
Klenová Brezová pod Bradlom bola rozprava  k nájomnej zmluve,  v ktorej Ing. Gabriela
Ciranová navrhla upraviť, resp. zmeniť formulácie niektorých bodov: doplniť a upraviť v čl.
I.   funkcie  štatutárneho orgánu a vypustiť v čl.  II.  bod 3  druhy zveri. MsR  navrhla  za
užívanie poľovného revíru  sumu 2,30 EUR/ha, čo predstavuje 3 774,16 EUR ročne.
K bodu č. 12  Informácia o stave vymáhania pohľadávok sa MsR  stotožňuje s postupom
riešenia v iných mestách, a to, aby ťažko vymožiteľné pohľadávky boli daňovými dlžníkmi
odpracované verejno-prospešnými prácami.
V harmonograme MsZ na II. polrok 2017 boli  stanovené dátumy na 27.9.2017 a 6.12.2017. 
V bode Rôzne primátorka mesta informovala o pripravovaných kultúrno-spoločenských a
športových podujatiach počas leta.  Prednostka spomenula, že mesto poriada po celý rok
podujatia väčšinou s podporou tých istých sponzorov a dobrovoľníkov, najmä hasičov pri
ich zabezpečovaní. Mesto by privítalo aktivitu aj ďalších zanietených aktivistov.
K predloženej správe neboli pripomienky.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 69/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

7.  Výsledky hospodárenia za rok  2016 v obchodnej spoločnosti Mestské lesy, s. r. o.
Brezová pod Bradlom
Materiál bol predložený písomne. Na zasadnutí bol prítomný konateľ spoločnosti Ing. Juraj
Slovák  a  ekonómka  Ing.  Jana  Krajčírová.  K  výsledkom  hospodárenia  za  rok   2016  v
obchodnej spoločnosti Mestské lesy, s. r. o. Brezová pod Bradlom sa vyjadrila Ing. Gabriela
Ciranová, členka DR spoločnosti  Mestské lesy, s. r. o. Brezová pod Bradlom a Ing. Ivan
Bzdúšek, predseda komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie. Pozitívne hodnotia
dosiahnuté hospodárske výsledky a odporučili schváliť účtovnú závierku spoločnosti za rok
2016.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 70/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

8. Prenájom nehnuteľností - nájom práva poľovať
Materiál  bol  predložený písomne.  Ing.  Ivan Bzdúšek,  predseda komisie pre ekonomiku,
správu  majetku  a podnikanie  oboznámil  so  stanoviskom  komisie,  ktorá   odporučila  do
zmluvy doplniť  tzv.  bonitu  a  primátorke  mesta  prerokovať  so  zástupcami  Poľovníckeho
združenia Klenová vyššiu náhradu za užívanie poľovného revíru ako minimálnu, ktorá je
navrhnutá  v zmysle zákona vo výške 1,16 €/ha. Komisia požiadala primátorku mesta, aby o
výsledku rokovania s PZ Klenová informovala na zasadnutí mestskej rady. Primátorka mesta
členov MsR oboznámila so záverom rokovania,  po rozprave sa členovia MsR zhodli na
sume 2,30 €/ha – návrh bol prezentovaný už v bode č. 6 Správa o činnosti MsR. 

     Na základe stretnutia a diskusie s niektorými členmi PZ o výške  náhrady za užívanie
poľovného  revíru,  poslanec  Branislav  Kovačech  predložil  poslanecký  návrh,  v  ktorom
navrhuje  za užívanie poľovného revíru  sumu 5000,-€ ročne, s ktorou súhlasili aj členovia
PZ.
Primátorka mesta dala hlasovať o poslaneckom návrhu p. Branislava Kovačecha. Výsledok
hlasovania: za 5, proti 0, zdržal sa 5, poslanecký návrh nebol schválený, preto primátorka
mesta dala hlasovať za pôvodný návrh 2,30 €/ha.
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 P. Ján Škoruba,  predseda PZ Klenová poďakoval za prijaté uznesenie a schválenú žiadosť.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 71/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

9. Plnenie rozpočtu k 31. 3. 2017
Materiál  bol  predložený  písomne.  Ing.  Ivan  Bzdúšek,  predseda  komisie  pre  ekonomiku,
správu majetku a podnikanie oboznámil so stanoviskom komisie, v ktorom komisia berie na
vedomie plnenie rozpočtu.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 72/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

10. Návrh na finančnú podporu NsP Myjava
Primátorka mesta bližšie informovala o mimoriadnom príspevku nášho mesta do Združenia
miest  a  obcí  myjavského  regiónu  Myjava  vo  výške  3,-  EUR  /1  obyvateľa  za  účelom
finančnej podpory Nemocnice s poliklinikou Myjava. Spomenula, že mesto podporilo návrh
a poskytlo príspevok aj  minulý rok.   Nemocnica zrekonštruovala doliečovacie  a detské
oddelenie. 
K finančným príspevkom regiónu sa vyjadril aj poslanec MUDr. Pavol Tallo a konštatoval,
že  sa  v  ostatnom  období  v  nemocnici  vybudovalo  pre  pacientov  viac,  prerábkou  a
modernizáciou jednotlivých oddelení sa bude pokračovať.
Ing.  Ivan  Bzdúšek,  predseda  komisie  pre  ekonomiku,  správu  majetku  a podnikanie
oboznámil  so  stanoviskom  komisie,  ktorá  súhlasí  s  návrhom,  avšak  vyslovil  kritiku  za
odčlenenie rýchlej zdravotníckej pomoci z NsP do súkromného vlastníctva.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 73/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

11. II. zmena rozpočtu 2017
Materiál bol predložený písomne.  K plneniu rozpočtu v zmysle § 18 f, odsek 1, písmeno c,
zákona  č.  369/1990  Zb.  o  obecnom  zriadení  v  znení  neskorších  predpisov  predkladá
stanovisko k návrhu zmeny rozpočtu aj hlavný kontrolór, ktorý odporučil  predložený návrh
II. zmeny rozpočtu Mesta Brezová pod Bradlom na rok 2017 schváliť.  Ing. Ivan Bzdúšek,
predseda komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie oboznámil so stanoviskom
komisie.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 74/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

12. Informácia o stave vymáhania pohľadávok
Materiál  bol  predložený písomne.  Ing.  Ivan Bzdúšek,  predseda komisie pre ekonomiku,
správu majetku  a podnikanie  oboznámil  so  stanoviskom komisie.  Pohľadávky na  dani  z
nehnuteľnosti za rok 2016 voči právnickým osobám tvoria najmä dve väčšie pohľadávky –
KANAPA s.r.o.   (cca 20 tis.  EUR), ktorá je prihlásená v konkurze a ADO-HOLZ s.r.o.
Jablonica  (cca  15  tis.  EUR)  –  ide  o  spoločnosť,  ktorá  zanikla  zlúčením  s  právnym
nástupcom, ktorému bola zaslaná výzva na úhradu daňového nedoplatku. Komisia žiada, aby
bol dlh splatený, nakoľko sa jedná o významného obchodného partnera spoločnosti Mestské
lesy s.r.o. Celková výška najväčších 7 dlžníkov je cca 230 tis. € tj. 84%.  Zopakoval, ako už
zaznelo  v správe  o činnosti  mestskej  rady,  aby ťažko vymožiteľné  pohľadávky FO boli
daňovými dlžníkmi odpracované verejno-prospešnými prácami, ako to riešia aj iné mestá.
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Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 75/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

13. Návrh VZN č. 5/2017 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb
na území mesta Brezová pod Bradlom
Materiál bol predložený písomne. Návrh  VZN  bol zverejnený na úradnej tabuli v súlade s §
6 ods. 3 a 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na
uplatnenie pripomienok fyzických a právnických osôb. V stanovenej lehote neboli doručené
žiadne   pripomienky.  Prednostka MsÚ informovala, že po konzultácii s právnikmi boli v
návrhu zmenené v  §  6 v bode  2  druhý riadok -  ohlasovacia povinnosť pre podnikateľov
už existujúcich prevádzok, posledný riadok  tohto bodu upraviť na 5 pracovných dní, v § 7 sa
vypúťa  a ukladať  pokuty,  v prílohe č. 1  Vec zmeniť na Ohlásenie.
Hlavný kontrolór mal pripomienku k bodu č. 3 § 6, či je potrebné vydať potvrdenie o prijatí
oznámenia. Po dohode bola táto formulácia vypustená.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 76/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

14.  Návrh VZN č. 6/2017, ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie „Ostriež“ na
území mesta Brezová pod Bradlom
Materiál bol predložený písomne. Návrh  VZN  bol zverejnený na úradnej tabuli v súlade s §
6 ods. 3 a 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na
uplatnenie pripomienok fyzických a právnických osôb. V stanovenej lehote neboli doručené
žiadne  pripomienky.  Na zasadnutí bol prítomný aj spracovateľ chráneného územia p. Jiří
Hološka.  Mgr. Dušan Marko, predseda komisie pre životné prostredie, výstavbu, územné
plánovanie a dopravu prezentoval stanovisko komisie, ktorá odporučila  doplniť predmetný
návrh  VZN o pripomienky RNDr.  Camacho.  Po konzultácii  so  zástupcami  občianskeho
združenia Priatelia prírody a zapracovaní niektorých pripomienok RNDr. Camacho, komisia
odporučila VZN schváliť. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 77/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

15. Návrh harmonogramu zasadnutí a činnosti MsZ na II. polrok 2017
Materiál bol predložený písomne. Na II. polrok 2017 boli mestskou radou stanovené dátumy
na 27.9.2017 a 6.12.2017. Harmonogram zasadnutí a program MsZ je orientačný, v prípade
potreby  bude  aktualizovaný.  Primátorka  mesta  odporučila  predsedom  komisií  pri  MsZ
zapracovať harmonogram do svojich plánov.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 78/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                     proti: 0         zdržal sa: 0   

16. Rôzne
16.1 návrh Mgr. Dušana Marka, predsedu komisie pre životné prostredie, výstavbu, územné
plánovanie a dopravu obsadiť uvoľnené miesto člena komisie. Za člena komisie navrhuje od
28.6.2017 p. Dušana Ondreičku.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 792017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9                     proti: 0         zdržal sa: 1   
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16.2  žiadosť  Slovenského  červeného  kríža,  územný  spolok  Senica  zo  dňa  25.5.2017
o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2017 vo výške 250,- EUR na úhradu nákladov
spojených s prevzatím zlatej plakety  MUDr. Jana Janského v Ženeve pánom Vladimírom
Mižialkom, občanom Brezovej pod Bradlom.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 80/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 11                    proti: 0         zdržal sa: 0   

16.3 primátorka mesta oboznámila s 3 poslaneckými návrhmi p. Jozefa Ďuriša:
1. MsZ odporúča primátorke mesta,  aby na najbližšom zasadnutí  MsZ informovala,  aké
účinné opatrenia mesto urobí k zlegalizovaniu odpadovej kanalizácie na Budovateľskej ulici
za potokom. Tento stav mesto nerieši už 30 rokov. Zároveň žiadame primátorku, aby o tom
informovala verejnosť v Novinkách spod Bradla,
2.  MsZ odporúča primátorke  mesta,  aby  zabezpečila  k  nedožitým 95.  narodeninám Ing.
Juraja  Reptu  v  januári  2018 zrealizovanie  pamätnej  lavičky  so  zasadeným stromom pri
bytovom dome, v ktorom býval na Záhumní. Vhodný druh stromu zasadiť buď v jeseni 2017
alebo na jar 2018,
3. Zriadiť schránku oproti vchodu do pošty, pre anonymné podnety občanov mesta, týkajúce
sa potrieb občanov a rozvoja mesta.
Zdôvodnenie:  Týmto  návrhom  sledujem to,  že  anonymným podnetom  sa  odhodlá  viacej
spoluobčanov prejaviť dobrý návrh. Predstavujem si to tak, že poverený zamestnanec MsÚ
by týždenne vyberal schránku a zaznamenal podnety. Tieto by boli odstúpené prednostke a
hlavnému kontrolórovi. Podnetmi by sa zaoberala príslušná komisia pri  MsZ a následne
mestská  rada. Zriadenie navrhnutej schránky vyhlásiť v mestskom rozhlase i zverejniť v
Novinkách spod Bradla. 
Hlavný kontrolór by na každom MsZ informoval o navrhnutých podnetoch a ich riešení a
prednostka zabezpečila ich zverejnenie v Novinkách spod Bradla.
Po oboznámení s poslaneckými interpeláciami sa ku každej aj vyjadrila. 
p.  Jozef  Ďuriš  nesúhlasil  s  odpoveďou  primátorky  mesta  na  legalizáciu  odpadovej
kanalizácie na Budovateľskej ulici. Uviedol, že mesto by malo nájsť riešenie a skolaudovať
stavbu, spýtať sa aj na iných mestách ako takýto problém riešili.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 81/2017 – príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10                    proti: 0         zdržal sa: 1   

16.4 primátorka mesta informovala o pripravovaných kultúrno-spoločenských a športových
podujatiach počas leta,  informovala o úspešnosti, resp. neúspešnosti podaných projektov  o
NFP.

16.5 na základe predložených správ o vykonaných kontrolách hlavným kontrolórom p. Jozef
Ďuriš sa zajímal o riešení zistených kontrolných nedostatkov v správe o prepravnej službe.
Primátorka mesta mu odpovedala,  že  správou sa MsZ už  zaoberalo  v  predchádzajúcich
bodoch a súhlasilo s návrhom prijať nové VZN o prepravnej službe. 

16.6 p.  Jozef  Ďuriš  mal  požiadavku,  či  na  základe  zákona  č.  369/1990 Zb.  o  obecnom
zriadení z ktorého citoval a taktiež informácie z publikácie pre nových poslancov, nemôžu
poslanci MsZ  vykonávať kontrolu v mestských lesoch na autách. 
Na jeho požiadavku zareagoval Mgr. Dušan Marko, ktorý vysvetlil p. Ďurišovi, že takáto
možnosť  kontroly  v  lese  nie  je  dovolená  v  zmysle  zákona  o  lesoch.  Mestské  lesy  sú  v
chránenej krajinnej oblasti a v zákone je stanovené, kto môže vstupovať do lesov.
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16.7   p.  Jozef  Ďuriš  navrhol,  aby sa  na  základe  podnetov  obyvateľov,  vytvorili  ďalšie
parkovacie miesta  pri zdravotnom stredisku v zelenom páse smerom na Hoštáky.
Primátorka mesta odpovedala, že v spracovanej štúdii nových parkovacích miest je počítané
aj s týmito parkovacími miestami.

17. Interpelácie poslancov
Anna Kalayová  mala  pripomienku,  aby mesto  zabezpečilo  na  dome  smútku  elektrickú
rozvodňu, a to z dôvodu, že elektriku z nej berú  kamenári pracujúci na cintoríne.
P. Bohuslav Krippel, riad. TS jej odpovedal, že nájomca domu smútku – pohrebná služba
Eckert  platí  všetky  energie,  a  keď  to  nevadí  jej,  mesto  do  rozvodnej  skrine  zasahovať
nebude.   Avšak  upozorní  p.  Eckertovú  na  túto  skutočnosť,  aby  zabezpečila  zatvorenie
rozvodne. 

Ing. Ivan Bzdúšek sa zaujímal o riešení verejného osvetlenia,   príprave nových stavebných
pozemkov.
Na verejné osvetlenie reagovala primátorka mesta a  riad. TS, ktorý odpovedal, že sa stretol
s  firmou, ktorá mu prisľúbila cenovú ponuku na hlavnú  ul.  a porovnajú všetky cenové
ponuky.
Na  nové  stavebné  pozemky  zareagovala  aj  Mgr.  Eliška  Reptová,  ktorá  sa  zaujímala  o
platnosť dotazníka,  resp.  prieskumu,  ktorý bol  spracovaný k verejnej  prezentácii  nových
bytových možností v meste.
Prednostka  MsÚ  odpovedala,  že  prieskum  od  obyvateľov  budeme  sumarizovať  v  čo
najkratšom časovom horizonte. Dotazníky sú na webovej stránke mesta a  občania si ich
môžu zobrať aj vo vestibule MsÚ.

Ing. Gabriela Ciranová mala otázku, čo s objektom býv. SOŠ po ponuke TSK, ako sa bude
využívať a taktiež aj objekt ZŠ na Piešťanskej ulici. Hovorilo sa o  vytvorení zariadenia pre
seniorov v niektorom z nich, ak nebude záujem o nájomné byty v ZŠ.
Na  otázku  zareagovala  primátorka  mesta,  ktorá  uviedla,  že  boli  poskytnuté  údaje  pre
spracovanie štúdie nájomných bytov v ZŠ.  Spomenula, že sa rozprávala aj so starostkou
obce Prievaly, ktoré majú zariadenie pre seniorov menšieho rodinného typu s 22 klientmi,
čo nie je zrejme vhodné pre naše mesto. Väčšie zariadenie nie je ekonomicky výhodné.
Po informáciách od primátorky predniesla návrh, aby sa uvažovalo o možnosti vybudovať z
objektu  býv. SOŠ multifunkčné zariadenie,  kde by bola škola a zároveň zariadenie pre
seniorov. V TSK takéto zariadenia už fungujú. Pripomenula, aby sa mesto taktiež zaoberalo
s realizáciou verejného osvetlenia. 

p.  Branislav  Kovačech  sa  pridal  k  predchádzajúcim podnetom poslancov  na  zriadenie
penziónu pre seniorov, pretože populácia v meste starne.

Žiadal vysvetlenie od riaditeľa TS, prečo bola zasypaná studňa na Dolných lúkách, keď sa
mohla po vyčistení ďalej využívať, okrem iného aj na zalievanie trávnikov v ZŠ. 
Riaditeľ  TS  vysvetlil,  že  studňa  bola  nepoužiteľná  lebo  bola  zasypaná  už  z  nejakej
predchádzajúcej stavby, preto ju zasypali úplne. 

Zaujímal sa, či mesto využíva odkúpené pozemky na kompostáreň.
Riaditeľ TS odpovedal, že zatiaľ sa nič nerobí. Primátorka mesta upresnila, že je to skládka
na biologicky rozložiteľný odpad.

p. Branislav Kovačech sa kriticky vyjadril  k neochote riad.  TS podieľať sa na vyčistení
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studničky v Baranci.
Taktiež ho zaujímala nefunkčnosť picích fontán v meste, a to na námestí a na sídlisku Dolné
lúky. 
Primátorka mesta odpovedala, že nevie o probléme s pitnou vodou  na Dolných lúkach. Po
tejto informácii závadu budeme riešiť.

Zaujímal sa aj o doriešenie poškodenia veľkého stanu na námestí.
K poškodeniu stanu sa vyjadrila primátorka mesta. Povedala, že vinník sa bol ospravedlniť,
čin oľutoval a bol s ním dohodnutý splátkový kalendár na financovanie opravy stanu.

Zaujímal  sa,  ako mesto  pokračuje  po  skončení  súťaže  s  realizáciou  vstupných tabúľ  do
mesta.
Primátorka mesta odpovedala, že boli oslovené 3 firmy, ktoré predložili cenové ponuky, ale
zatiaľ nebolo toto ukončené.

Spýtal sa primátorky mesta, kedy bude dokončený altánok v Zadnej dolinke.
Primátorka mesta odpovedala, že altánok je postavený a rieši sa krb.

MUDr. Pavol Tallo  spýtal sa na opravu priehrady, zaujímal sa kedy začnú práce. 
Primátorka mesta odpovedala, že práce na priehrade sa budú vykonávať až po ukončení
prác na Kunovskej priehrade.

Zaujímal sa, kedy sa bude opravovať aj fasáda na dome služieb.
Primátorka mesta odpovedala, že dom služieb vlastní ECAV, momentálne splácajú úver na
opravu strechy na dome služieb. Ďalšie financie na dom služieb zatiaľ nemajú.

p. Ján Jančí spýtal sa, kedy sa začnú práce na asfaltovanie komunikácie Horný rad.
Ing.  Denisa  Zuščíková  mu  odpovedala,  že  s  prácami  sa  malo  začať  skôr,  ako  bolo  aj
avizované  v  novinkách,  avšak  jeden  z  konateľov  je  z  Francúzska,  nedostavil  sa  v
predpokladanom  termíne  na  podpis  zmluvy.  Občanom  sme  sa  za  vzniknutú  situáciu
ospravedlnili, práce by už reálne mali začať 3.7.2017.
Primátorka mesta dodala, že zmluva bola mestom podpísaná už 22.5.2017.

p.  Jozef  Ďuriš spomenul,  že  19.4.2017  (týždeň  pred  zastupiteľstvom)  dal  písomnú
interpeláciu  primátorke  mesta,  aby  na  jeho  otázky  primátorka  mesta  odpovedala  pred
kamerami na zasadnutí MsZ. Zo zápisnice z mestskej rady sa dočítal, že MsR odporučila
primátorke mesta, aby odpovedala na interpeláciu písomne. Odpoveď od primátorky mesta
nedostal ani do 1 mesiaca, čo považuje  za neseriózne. 

Spýtal sa, aké kroky urobila právnička na ukončenie v súdnom spore s Bytovým podnikom.
Prečo sa spis vrátil inej sudkyni.
Na otázku mu primátorka mesta odpovedala, že bude to urgovať.

Ďalej  sa  opýtal  prednostky  MsÚ  ako  mesto  postúpilo  vo  výbere  miestností  zriadenia
garbiarskeho múzea a umiestnenie historických strojov od rodiny  Janišovej.
Prednostka MsÚ mu odpovedala, že nemáme priestory na takéto múzeum.

Od prednostky  MsÚ požadoval vysvetlenie vzniku spoločnosti ADO-HOLD Jablonica a jej
pohľadávky.
Primátorka  mesta  zopakovala  čo  povedala  v  predchádzajúcom  bode  rokovania,  že
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spoločnosť bola odpredaná aj so záväzkami.

Pracovníkov odborného útvaru požiadal  o vysvetlenie na kvalitu protipožiarnych ciest v
mestských lesoch.
Ing. Denisa Zuščíková mu odpovedala, že mesto vydalo stavebné povolenie na realizáciu
ciest,  práce  boli  zrealizované,  pri  kolaudácii  mesto  požadovalo  vysvetlenie  niektorých
závad, zhotoviteľ sa k závadám vyjadril a tieto odstráni.

Požiadal prednostku MsÚ o vysvetlenie predfinancovania projektu na odborné učebne ZŠ.
Na jeho otázku odpovedala Ing. Gabriela Ciranová  a Mgr. Eliška Reptová. Vysvetlenie
podala aj prednostka MsÚ. 

K problematike protipožiarnych ciest sa vyjadril aj Ing. Ivan Bzdúšek, ktorý sa spýtal, kedy
budú opravené výtlky na ceste. Je potrebné to dať do poriadku.
Na otázku mu odpovedal p. Dušan Ondreička, že nedostatky povrchu cesty sú zmapované,
odkonzultované  s  dodávateľom,  všetky  budú  opravené.  Ing.  Juraj  Slovák  uviedol,  že
kolaudácia prebehla úspešne,  bola odoslaná žiadosť o preplatenie na PPA, zaslané aj s
fotodokumenáciou, čaká sa na PPA kedy sa ozvú a ako sa bude pokračovať.

Mgr. Eliška Reptová dala návrh na rekonštrukciu prípravnej miestnosti v sobáške. 
Primátorka mesta odpovedala,  že rekonštrukcia prípitkovej miestnosti  je už dávnejšie na
pláne, avšak doposiaľ sa nevyčlenili financie na opravu.

Ďalej  sa  zajímala  o výstavbu parkoviska  pri  zdravotnom stredisku,  keďže je  spracovaná
štúdia, ako sa bude pokračovať.  Zaujímala sa aj o vytvorenie parkovania pri dome služieb s
odstavnou plochou.
Primátorka mesta odpovedala, že na parkovacie priestory za domom služieb návrh už bol,
pozemok patrí ECAV.  Bude ešte s p. farárkou rokovať.  Pri zdravotnom stredisku by sa
urobilo v zeleni. 
K problematike parkovania v meste sa vyjadrila aj Ing. Gabriela Ciranová. Spomenula, že
bolo stretnutie  na MsÚ, na ktorom boli prítomní pracovníci odborných útvarov, Mgr. Dušan
Marko,  predseda  komisie  výstavby,  prednostka   MsÚ,  náčelník  MsP,  kde  sa  zaoberali
riešením problematiky parkovania  so  záverom,  že  sa  urobí  štatistika  –  kde  a  koľko áut
parkuje, koľko parkovacích miest je potrebných, atď.  Na základe získaných podkladov budú
vyhodnotené najrizikovejšie lokality,  tam by sa mali v rámci rozpočtu vytvárať parkovacie
miesta.

Vyjadrila  sa  k  oprave  múru  v  materskej  škole  na  D.  Jurkoviča,  ktorú  robili  na  jar  TS.
Opravená bola iba jedna strana,  spýtala sa, kedy budú pokračovať v prácach ďalej.
Primátorka mesta odpovedala, že v oprave múra sa bude pokračovať, čaká sa na cenovú
ponuku a dotácie.

Zaujímala sa, o možnostiach poskytovania dotácie z rozpočtu mesta. Spýtala sa, či sa môže o
dotáciu uchádzať subjekt - organizácia samostatne a zároveň spoločne s inou organizáciou.
Posudzuje sa  táto žiadosť ako iný subjekt. Neporušuje sa týmto spôsobom §  6 bod 3 VZN o
dotáciách.  A ak dostane organizácia spoločnú dotáciu, ktorá  robí vyúčtovanie - § 10 VZN o
dotáciách. Odpoveď požiadala zaslať písomne.
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     Týmto bol program MsZ prerokovaný, primátorka mesta poďakovala za účasť, oznámila
čas  17.10 hod. za skončenie zasadnutia MsZ.

Zapisovateľka: Terézia Malková

Overovatelia zápisnice:  Miroslava Bartošová

     Ján Jančí

                                      

Mgr. Eva  U š i a k o v á                                               Ing. Viera  N e m c o v á 
     primátorka mesta   prednostka MsÚ
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Uznesenia  MsZ v  Brezovej pod Bradlom dňa 28.06.2017

Uznesenie č. 64/2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh programu MsZ Brezová pod Bradlom dňa  28.6.2017:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ  
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017
6. Správa o činnosti MsR 
7. Výsledky hospodárenia za rok  2016 v obchodnej spoločnosti Mestské lesy, s. r. o.

Brezová pod Bradlom
8. Prenájom nehnuteľností
9. Plnenie rozpočtu k 31.3.2017
10. Návrh na finančnú podporu NsP Myjava
11. II. zmena rozpočtu 2017
12. Informácia o stave vymáhania pohľadávok
13. Návrh VZN č. 5/2017 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb

na území mesta Brezová pod Bradlom
14. Návrh VZN č. 6/2017, ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie „Ostriež“ na

území mesta Brezová pod Bradlom
15. Návrh harmonogramu zasadnutí a činnosti MsZ na II. polrok 2017
16. Rôzne
17. Interpelácie poslancov
18. Záver 

II. schvaľuje
program MsZ Brezová pod Bradlom dňa 28.6.2017.

Počet prítomných poslancov: 8
za: 8
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko, Anna Kalayová, Dušan Ondreička,  Mgr. Eliška Reptová
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 65 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I . volí
návrhovú komisiu: Ing. Gabriela Ciranová, Ing Ivan Bzdúšek
II.  určuje
zapisovateľku: Terézia Malková
overovateľov zápisnice:  Ján Jančí, Miroslava Bartošová
 
Počet prítomných poslancov: 8
za: 8
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko, Anna Kalayová, Dušan Ondreička,  Mgr. Eliška Reptová
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proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č. 66 /2017
Mestské zastupiteľstvo  Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
Správu o plnení uznesení MsZ ku dňu 28.6.2017
II. berie na vedomie
Správu o plnení uznesení MsZ ku dňu 28.6.2017.
 
Počet prítomných poslancov: 8
za: 8
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko, Anna Kalayová, Dušan Ondreička,  Mgr. Eliška Reptová
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  67 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo

A) Správu  z  vykonanej  kontroly  dodržiavania  VZN  č.1/2015  o  poskytovaní
jednorazovej dávky v hmotnej núdzi občanom mesta Brezová pod Bradlom

B) Správu z  vykonanej  kontroly dodržiavania VZN č.  5/2010 o prepravnej  službe a
dodatku č. 1 k VZN zo dňa 12.12.2013 schváleného uznes. č. 121/2013.

C) Správu  z  vykonanej  kontroly  dodržiavania  ustanovení  zák.č.  583/2004  Z.z.  o
rozpočtových   pravidlách  územnej  samosprávy a  o  zmene  a  doplnení  niektorých
zákonov – stav a vývoj dlhu Mesta Brezová pod Bradlom

II. berie na vedomie
A) Správu  z  vykonanej  kontroly  dodržiavania  VZN  č.1/2015  o  poskytovaní

jednorazovej dávky v hmotnej núdzi občanom mesta Brezová pod Bradlom
B) Správu z  vykonanej  kontroly dodržiavania VZN č.  5/2010 o prepravnej  službe a

dodatku č. 1 k VZN zo dňa 12.12.2013 schváleného uznes. č. 121/2013
C) Správu  z  vykonanej  kontroly  dodržiavania  ustanovení  zák.č.  583/2004  Z.z.  o

rozpočtových   pravidlách  územnej  samosprávy a  o  zmene  a  doplnení  niektorých
zákonov – stav a vývoj dlhu Mesta Brezová pod Bradlom

Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko, Anna Kalayová,  Branislav Kovačech, Dušan Ondreička,  Mgr. Eliška Reptová
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.   68 /2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017
II. schvaľuje
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017.
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Počet prítomných poslancov: 9
za: 9
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko, Anna Kalayová,  Branislav Kovačech, Dušan Ondreička,  Mgr. Eliška Reptová
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  69 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
Správu o činnosti MsR
II. berie na vedomie
Správu o činnosti MsR.
 
Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  70 /2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
účtovnú závierku  obchodnej spoločnosti Mestské lesy s.r.o., IČO: 34141995,  so sídlom
Cesta SNP 245/2, 906 13 Brezová pod Bradlom za r. 2016
II. berie na vedomie 
stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie
III. schvaľuje 
účtovnú závierku za rok 2016  spoločnosti  Mestské lesy s.r.o., IČO: 34141995,    so sídlom
Cesta SNP 245/2, 906 13 Brezová pod Bradlom
IV. odporúča
primátorke  mesta  Brezová  pod  Bradlom  pri  výkone  pôsobnosti  valného  zhromaždenia
schválenie účtovnej závierky za rok 2016 v zmysle tohto uznesenia.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.   71 /2017
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
žiadosť Poľovníckeho združenia Klenová Brezová pod Bradlom,  IČO: 178 144 256 o 
predĺženie zmluvy o nájme výkonu práva poľovníctva v zmysle zákona č. 274/2009 Z. z. o 
poľovníctve a o zmene a doplnení niektorých zákonov, na obdobie od 01.01.2018 až 
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31.12.2027.
II. schvaľuje
Užívanie  uznaného poľovného revíru  Klenová  na základe  Rozhodnutia  lesného  úradu
Trnava  č.j.  LÚ  5/93-Ta  zo  dňa  26.02.1993,   poľovníckej  organizácii  Poľovnícke
združenie  Klenová  Brezová  pod  Bradlom,  IČO:  178  144  256  v   zmysle  zákona  č.
274/2009 Z. z. o poľovníctve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších
predpisov, na základe Zmluvy o užívaní poľovného revíru na obdobie 10 rokov od 1.1.2018
do 31.12.2027
Náhrada za užívanie poľovného revíru Klenová odporučená  MsR je  2,30  EUR/ha, čo pri
celkovej výmere 1640,94 ha predstavuje sumu 3 774,16 EUR ročne. 

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.   72 /2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I. prerokovalo
plnenie  rozpočtu  mesta  k  31.3.2017  –  príjmy,  výdavky,  programový  rozpočet  podľa
štruktúry 
II. berie na vedomie
A) plnenie  rozpočtu  mesta  k  31.3.2017 –  príjmy,  výdavky,  programový rozpočet  podľa
štruktúry
B) stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie.
 
Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.   73 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh na mimoriadny príspevok Mesta Brezová pod Bradlom do Združenia miest  a obcí
myjavského regiónu, IČO: 35 593 032, M.R. Štefánika 560/4, 907 01 Myjava, vo výške 3,-
EUR /1 obyvateľ za účelom finančnej podpory Nemocnice s poliklinikou Myjava, spolu vo
výške 15 078,- EUR (5 026 obyvateľov Brezovej pod Bradlom k 31.5.2017)
II. schvaľuje 
mimoriadny príspevok Mesta Brezová pod Bradlom do Združenia miest a obcí myjavského
regiónu, IČO: 35 593 032, M.R. Štefánika 560/4,  907 01 Myjava,  vo výške 3,- EUR /1
obyvateľ za účelom finančnej podpory  Nemocnice s poliklinikou Myjava, spolu vo výške
15 078,- EUR (5 026 obyvateľov Brezovej pod Bradlom k 31.5.2017). 
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Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.   74 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh II. zmeny rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na rok 2017
II. berie na vedomie
A) stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu II. zmeny rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom
na rok 2017
B) stanovisko komisie  pre ekonomiku,  správu majetku  a  podnikanie  k návrhu II.  zmeny
rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na rok 2017
C) rozpočtové opatrenie č. 3/2017, ktorým sa vykonáva II. zmena rozpočtu mesta Brezová
pod Bradlom na rok 2017
III. schvaľuje
rozpočtové opatrenie č. 4/2017, ktorým sa vykonáva II. zmena rozpočtu mesta Brezová pod 
Bradlom na rok 2017 tak, ako bola predložená. 

Rozpočet 2017 po II. zmene:
                          v

 €

2017 II. zmena po II. zmene
Príjmy celkom 4 319 269 33 800 4 353 069
Výdavky celkom 4 142 351 153 610 4 295 961
Hospodárenie obce 176 918 -119 810 57 108

z toho:

  2017 II. zmena po II. zmene
Bežné príjmy celkom 2 881 818 27 330 2 909 148
Bežné výdavky celkom 2 640 572 44 940 2 685 512
Prebytok bežného rozpočtu 241 246 -17 610 223 636

2017 II. zmena po II. zmene
Kapitálové príjmy celkom 870 303 6 470 876 773
Kapitálové  výdavky celkom 1 384 977 108 670 1 493 647
Schodok kapitálového rozpočtu -514 674 -102 200 -616 874

2017 II. zmena po II. zmene
Príjmové finančné operácie celkom 567 148 0 567 148
Výdavkové finančné operácie celkom 116 802 0 116 802
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Hospodárenie z finančných operácií 450 346 0 450 346

 
Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.     75 /2017
Mestské zastupiteľstvo v Brezovej pod Bradlom
I.  prerokovalo
informáciu o stave vymáhania pohľadávok k 31.5.2017 
II. berie na vedomie
A) informáciu o stave vymáhania pohľadávok k 31.5.2017
B) stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie.
 
Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.   76 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh  VZN č.  5/2017 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na
území mesta Brezová pod Bradlom  
II.  schvaľuje
VZN č.  5/2017  o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území
mesta Brezová pod Bradlom. 
III. ukladá
vydať a zverejniť VZN č. 5/2017  o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky
služieb na území mesta Brezová pod Bradlom. 
T:     júl 2017                                                                               Z: prednostka MsÚ

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0
Uznesenie č.   77 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
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Návrh VZN č.  6/2017, ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie „Ostriež“ na území
mesta Brezová pod Bradlom.
II. schvaľuje
VZN č.  6/2017, ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie „Ostriež“ na území mesta
Brezová pod Bradlom.
III. ukladá
vydať a zverejniť VZN č. 6/2017, ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie „Ostriež“ na
území mesta Brezová pod Bradlom.
T:   júl 2017                                                                 Z: prednostka MsÚ

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  78 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh  Harmonogramu zasadnutí  a  činnosti  MsZ na  II.  polrok  2017 a  stanovené dátumy
27.9.2017 a 6.12.2017. Harmonogram zasadnutí  a program MsZ je orientačný, v prípade
potreby bude aktualizovaný. 
II. schvaľuje
Harmonogram zasadnutí a program MsZ  na II. polrok 2017.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko,  Anna Kalayová,   Branislav  Kovačech,  Dušan Ondreička,   Mgr.  Eliška  Reptová,
MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.   79 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
návrh  Mgr.  Dušana  Marka,  predsedu  komisie  pre  životné  prostredie,  výstavbu,  územné
plánovanie a dopravu na obsadenie uvoľneného miesta člena komisie  
II. schvaľuje
p. Dušana Ondreičku  za člena  komisie pre životné prostredie, výstavbu, územné plánovanie
a dopravu od 28.6.2017.

Počet prítomných poslancov: 10
za: 9
Miroslava Bartošová,  Ing.  Ivan Bzdúšek, Ing.  Gabriela Ciranová, Ján Jančí,  Mgr.  Dušan
Marko, Anna Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Eliška Reptová, MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 1
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Dušan Ondreička

Uznesenie č.  80 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
žiadosť Slovenského červeného kríža, územný spolok Senica zo dňa 25.5.2017 o poskytnutie
dotácie z rozpočtu mesta na rok 2017 vo výške 250,- EUR na úhradu nákladov spojených s
prevzatím zlatej plakety  MUDr. Jana Janského v Ženeve pánom Vladimírom Mižialkom,
občanom Brezovej pod Bradlom.
II. schvaľuje 
poskytnutie  dotácie  z rozpočtu  mesta  na  rok  2017  pre  Slovenský  červený  kríž,  územný
spolok Senica vo výške 250,- EUR na úhradu nákladov spojených s prevzatím zlatej plakety
MUDr. Jana Janského v Ženeve pánom Vladimírom Mižialkom, občanom Brezovej  pod
Bradlom.

potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov

Počet prítomných poslancov: 11
za: 11
Miroslava Bartošová,  Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš,  Ján Jančí,
Mgr. Dušan Marko, Anna Kalayová,  Branislav Kovačech, Dušan Ondreička,  Mgr. Eliška
Reptová, MUDr. Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 0

Uznesenie č.  81 /2017 
Mestské zastupiteľstvo Brezová pod Bradlom
I.  prerokovalo
3 poslanecké návrhy p. Jozefa Ďuriša, ktoré boli predložené a tvoria prílohu
II. berie na vedomie a odporúča 
     zaoberať sa nimi tak, ako boli predložené.

Počet prítomných poslancov: 11
za: 10
Miroslava Bartošová,  Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Jozef Ďuriš,  Ján Jančí,
Mgr. Dušan Marko, Anna Kalayová,  Branislav Kovačech, Mgr. Eliška Reptová, MUDr.
Pavol Tallo
proti: 0
zdržal sa: 1
Dušan Ondreička

Mgr.  Eva   U š i a k o v á
         primátorka mesta
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